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Vlada Brčko Distrikta:

Televizija Naslov Brčko Distrikt domaćin ljetnog kampa

Serijski br.
1

Medij; Doseg BDC TV; , Bosna i Hercegovina 19:00 Trajanje: 2 min

Rubrika, Datum Centralne vijesti; 18. 6. 2019

Stranica u zbirci:
7

Autor Unknown

Teme Vlada Brčko Distrikta

Internet Naslov Brčko: Vlada održala 73. vanrednu sjednicu

Serijski br.
2

Medij; Doseg Otisak.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
9

Autor Unknown

Teme Vlada Brčko Distrikta

Internet Naslov Влада дистрикта: На помолу рјешење за превазилажење несугласица са адвокатима

Serijski br.
3

Medij; Doseg radiobrcko.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
11

Autor Unknown

Teme Vlada Brčko Distrikta



3

Gradonačelnik Brčko Distrikta:

Televizija Naslov Gradonačelnik Milić organizirao prijem za djecu s Kosova

Serijski br.
1

Medij; Doseg BDC TV; , Bosna i Hercegovina 19:00 Trajanje: 2 min

Rubrika, Datum Centralne vijesti; 18. 6. 2019

Stranica u zbirci:
12

Autor Unknown

Teme Gradonačelnik Brčko Distrikta

Internet Naslov Амбасадорка Индонезије у посјети Брчко дистрикту

Serijski br.
2

Medij; Doseg radiobrcko.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
15

Autor Unknown

Teme Gradonačelnik Brčko Distrikta



4

Skupština Brčko Distrikta:

Internet Naslov Federacija još čeka na zakone o stečaju i likvidacionom postupku

Serijski br.
1

Medij; Doseg Klix.ba; 1.524, Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
16

Autor FENA

Teme Skupština Brčko Distrikta , Brčko

Internet Naslov Skupština usvojila rebalansirani budžet Brčko Distrikta BiH za 2019. godinu u iznosu od 248
miliona KM

Serijski br.
2

Medij; Doseg radiobrcko.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
18

Autor Unknown

Teme Skupština Brčko Distrikta
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Brčko:

Internet Naslov Federacija još čeka na zakone o stečaju i likvidacionom postupku

Serijski br.
1

Medij; Doseg Klix.ba; 1.524, Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
19

Autor FENA

Teme Skupština Brčko Distrikta , Brčko

Internet Naslov Brčko: Humanitarna akcija za djecu sa Kosova i Metohije

Serijski br.
2

Medij; Doseg Ebrcko.net; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
20

Autor Unknown

Teme Brčko

Internet Naslov Bukvik: Prijavljen nestanak starije muške osobe

Serijski br.
3

Medij; Doseg Otisak.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
22

Autor Unknown

Teme Brčko

Internet Naslov Radan Spasojević: U namjeri da montiraju izbore, zakazali tajnu izbornu skupštinu PK 
BDBiH

Serijski br.
4

Medij; Doseg Otisak.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
25

Autor Unknown

Teme Brčko

Televizija Naslov Vidovdanska trka 22. juna u Brčkom

Serijski br.
5

Medij; Doseg Radio televizija BN; , Bosna i Hercegovina 18:00 Trajanje: 2 min

Rubrika, Datum Danas u Srpskoj; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
26

Autor Unknown

Teme Brčko

Televizija Naslov U Brodu počeli radovi na izgradnji obilaznice

Serijski br.
6

Medij; Doseg Radio televizija Republike Srpske; , Bosna i Hercegovina 17:00 Trajanje: 2 min

Rubrika, Datum Srpska danas; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
27

Autor Grbić Rade

Teme Brčko

Televizija Naslov Rešić: RS je finansirala 90 % projekata u BiH

Serijski br.
7

Medij; Doseg Radio televizija Republike Srpske; , Bosna i Hercegovina 17:00 Trajanje: 1 min

Rubrika, Datum Srpska danas; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
28

Autor Unknown

Teme Brčko
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Internet Naslov За разлику од остатка БиХ у Брчком тренд раста броја ученика који уписују основну 
школу

Serijski br.
8

Medij; Doseg radiobrcko.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
30

Autor Unknown

Teme Brčko

Internet Naslov Policija BD: Obustava saobraćaja povodom “Vidovdanske trke”

Serijski br.
9

Medij; Doseg radiobrcko.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 19. 6. 2019

Stranica u zbirci:
31

Autor Unknown

Teme Brčko

Štampa Naslov Kilometri mereni milijardama evra

Serijski br.
10

Medij; Doseg Euro Blic - Novac; , Bosna i Hercegovina Stranica: 6 Površina: 551 cm2

Rubrika, Datum Ostalo; 20. 6. 2019

Stranica u zbirci:
33

Autor Milojević Milkica

Teme Brčko

Štampa Naslov Želimo reforme, ali nemamo podršku s nivoa BiH

Serijski br.
11

Medij; Doseg Nezavisne novine; , Bosna i Hercegovina Stranica: 4 Površina: 69 cm2

Rubrika, Datum Događaji; 20. 6. 2019

Stranica u zbirci:
34

Autor Srna

Teme Brčko

Štampa Naslov TRAJANJE STEČAJNOG POSTUPKA SKRAĆENO S 54 NA 13 MJESECI, SAČUVANO 
GOTOVO 600 RADNIH MJESTA

Serijski br.
12

Medij; Doseg Večernji list; , Bosna i Hercegovina Stranica: 8 Površina: 257 cm2

Rubrika, Datum Aktualno; 20. 6. 2019

Stranica u zbirci:
35

Autor Fena

Teme Brčko



BDC TV, Centralne vijesti - 19:00 18.06.2019 
utorakDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg:

Trajanje: 02:00

( )pogledaj 1 / 1

Gradonačelnik Milić organizirao prijem za djecu s 
Kosova
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BDC TV, Centralne vijesti - 19:00 18.06.2019 
utorakDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg: Indeks

Trajanje: 02:00

( )pogledaj

7

https://clipping.parametar.ba/v3.0/media/html/view?filePath=2019/06/20/23fd654b-e3fe-4e1a-8f2e-f96f3dd96996&language=bs&topicGroupId=c987b093-34ce-33ac-8827-6b6ba2c55577&showHighlights=true&purpose=2&iT=6c9b2fe7-b4ee-4b7f-97b6-bc6db14df222&iT=af0e2a46-5145-4a94-9efb-6025e0330cbd&iT=08e74942-ffe4-476f-a2e5-6e40a8c86f63&iT=79daf1f7-bced-4ef3-b6bd-b5f18e5e7704


BDC TV, Centralne vijesti - 19:00 18.06.2019 
utorakDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg:

Trajanje: 02:00

( )pogledaj 1 / 1

Brčko Distrikt domaćin ljetnog kampa
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BDC TV, Centralne vijesti - 19:00 18.06.2019 
utorakDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg: Indeks

Trajanje: 02:00

( )pogledaj
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https://clipping.parametar.ba/v3.0/media/html/view?filePath=2019/06/20/78d460d0-249f-42b2-b90c-3a0098446cbf&language=bs&topicGroupId=c987b093-34ce-33ac-8827-6b6ba2c55577&showHighlights=true&purpose=2&iT=6c9b2fe7-b4ee-4b7f-97b6-bc6db14df222&iT=af0e2a46-5145-4a94-9efb-6025e0330cbd&iT=08e74942-ffe4-476f-a2e5-6e40a8c86f63&iT=79daf1f7-bced-4ef3-b6bd-b5f18e5e7704
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 klix.ba

Federacija još čeka na zakone o stečaju i likvidacionom
postupku
Skupština Brčko Distrikta BiH usvojila je nedavno prijedloge Zakona o stečaju i Zakona o likvidacionom postupku u prvom
čitanju. Nakon očekivanog usvajanja zakona u drugom čitanju na sjednici zakazanoj za danas i objave u Službenom glasniku
Brčko Distrikta BiH, oba zakona će se naći u primjeni.

Skupština Brčko Distrikta BiH usvojila je nedavno prijedloge Zakona o stečaju i Zakona o likvidacionom postupku u prvom
čitanju. Nakon očekivanog usvajanja zakona u drugom čitanju na sjednici zakazanoj za danas i objave u Službenom glasniku
Brčko Distrikta BiH, oba zakona će se naći u primjeni.

U martu 2016. godine donešen je novi Zakon o stečaju u Republici Srpskoj, nakon čega je trajanje stečajnog postupka
skraćeno sa 54 na 13 mjeseci. Zahvaljujući mogućnosti restrukturiranja poslovnih subjekata, sačuvano je gotovo 600 radnih
mjesta, a broj riješenih predmeta porastao za 329 posto. Zakoni u Brčko Distriktu BiH i Republici Srpskoj su harmonizirani.
Isti zakoni su pripremljeni i za Federaciju BiH, ali na njihovo usvajanje se još čeka.

"Zakoni usvojeni u Brčko Distriktu i RS se oslanjaju na evropske regulative pa bi isti princip trebao biti primjenjen u
Federaciji BiH", izjavio je stečajni i likvidacioni sudija Hakija Zajmović, dodajući da zbog neusvajanja novog Zakona o
stečaju u Federaciji BiH najviše ispaštaju radnici.

Novi Zakon o stečaju u FBiH maksimalno bi trebao zaštititi prava radnika, urediti predstečajne i stečajne postupke, omogućiti
reorganizaciju stečajnog dužnika, urediti međunarodni stečaj i doprinijeti kreiranju pozitivne investicijske klime. O tome je
ranije za Fenu govorio i ministar pravde Federacije BiH Mato Jozić.

"Izmjene, između ostaloga, propisuju da se u viši isplatni red svrstavaju sva potraživanja radnika i prijašnjih dužnikovih radnika
nastala do dana otvaranja stečajnoga postupka iz radnog odnosa u ukupnom bruto iznosu, otpremnine do iznosa propisanoga
zakonom odnosno kolektivnim ugovorom i potraživanja po osnovu naknade štete pretrpljene zbog ozljede na radu ili
profesionalne bolesti. Na taj način potraživanja radnika nisu ograničena niti visinom niti temporalno", rekao je ministar Jozić.

Tehničku podršku pripremi novih Zakona o stečaju i likvidacionom postupku pruža IFC, članica Grupacije Svjetske banke uz
pomoć Ambasade Švicarske u BiH.

klix.ba, 19.6.2019.

Evidencijski broj / Article ID: 5313581
Naslov / Title: Federacija još čeka na zakone o stečaju i likvidacionom postupku
URL: Originalni članak
OTS: 1524

Klix.ba 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg: 1.524

https://www.klix.ba/vijesti/bih/federacija-jos-cek... 1 / 1

Klix.ba 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg: 1.524 Indeks

https://www.klix.ba/vijesti/bih/federacija-jos-cek...
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https://www.klix.ba/vijesti/bih/federacija-jos-ceka-na-zakone-o-stecaju-i-likvidacionom-postupku/190619069
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Brčko: Humanitarna akcija za djecu sa Kosova i
Metohije

sreda, 19 jun 2019 10:17
Autor eBrcko
Kategorija: Vijesti Brčko

SPKD “Prosvjeta” Brčko Vas poziva da pomognete djeci sa Kosova i Metohije koji nisu imali priliku da
budu gosti kod svojih vršnjaka u Republici Srpskoj i Brčko distriktu, nego su ostali u naručju svojih
roditelja.

  
Riječ je novorođenčadima i djeci mlađeg uzrasta kojima je neophodna pomoć u odjeći i obući.

  
Pomoć ćemo prikupljati u prostorijama “Prosvjete” do 21. juna.

Ebrcko.net 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg:

https://www.ebrcko.net/vijesti/vijesti-brcko/62274... 1 / 1

Ebrcko.net 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg: Indeks

https://www.ebrcko.net/vijesti/vijesti-brcko/62274...
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https://www.ebrcko.net/vijesti/vijesti-brcko/62274-brcko-humanitarna-akcija-za-djecu-sa-kosova-i-metohije
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Brčko: Vlada održala 73. vanrednu sjednicu

Vlada Brčko distrikta Bosne i Hercegovine danas je saopćila da je na 73. vanrednoj sjednici dala saglasnost
na izmjenu i dopunu Statuta Razvojno-garantnog fonda, kao i na Nacrt pravilnika o nadležnostima,
pravima i obavezama zaposlenih u Jedinici za implementaciju projekata koji se finansiraju iz
međunarodnih fondova u Razvojno-garantnom fondu, Nacrt pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i
sistematizaciji radnih mjesta i Nacrt pravilnika o zapošljavanju Razvojno-garantnog fonda.

Srijeda, 19/06/2019 14:45

Foto: Arhiva

Novinar: Dževad Turčalo

Vlada Brčko distrikta Bosne i Hercegovine danas je saopćila da je na 73. vanrednoj sjednici dala saglasnost
na izmjenu i dopunu Statuta Razvojno-garantnog fonda, kao i na Nacrt pravilnika o nadležnostima,
pravima i obavezama zaposlenih u Jedinici za implementaciju projekata koji se finansiraju iz

Otisak.ba 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg:

http://www.otisak.ba/brcko-vlada-odrzala-73-vanred... 1 / 2

Otisak.ba 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg: Indeks

http://www.otisak.ba/brcko-vlada-odrzala-73-vanred...
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međunarodnih fondova u Razvojno-garantnom fondu, Nacrt pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i
sistematizaciji radnih mjesta i Nacrt pravilnika o zapošljavanju Razvojno-garantnog fonda.

„Vlada i Skupština su se u svojoj općoj politici opredijelile da idemo u pravcu formiranja Jedinice za
implementaciju međunarodnih projekata budući da je u proteklom periodu evidentno da smo na planu
osiguravanja donatorskih sredstava grantova uspjeli da završimo nekoliko projekata u ovoj lokalnoj
zajednici kao i da su mogućnosti, kada su u pitanju izvori finansiranja od strane donatora, nedovoljno
iskorišteni od strane Brčkog“, rekao je u izjavi za medije gradonačelnik Milić.

On je naveo da su do sada međunarodni projekti realizirani na način da je BDBiH bio uključen u jedinice
za implementaciju entiteta.

„Jedan od uslova da bi se u Brčkom realizovao veliki projekat Svjetske banke Revitalizacija plovnog puta
rijeke Save, čije su pripreme u toku, kao i niz drugih potprojekata, jeste da Brčko formira svoju jedinicu.
Novina je, kada je u pitanju rad ove jedinice, uvođenje varijabilnih naknada ili dodataka na platu, koji će
stimulisati zaposlene da se aktivno uključe u prikupljanje donatorskih sredstava prema razvojnim
planovima grada, a s druge strane predviđeno je da će se nakon dvije godine sagledati potreba postojanja te
jedinice, odnosno ostaje mogućnost da jedinica, ukoliko ne opravda očekivanja, bude ugašena“, pojasnio
je.

Otisak.ba 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg:

http://www.otisak.ba/brcko-vlada-odrzala-73-vanred... 2 / 2

Otisak.ba 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg: Indeks

http://www.otisak.ba/brcko-vlada-odrzala-73-vanred...
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Bukvik: Prijavljen nestanak starije muške osobe

Kako Otisak saznaje, muškarac je rano jutros izašao iz kuće rekavši da ide u šetnju, te mu se od tada gubi
svaki trag.

Srijeda, 19/06/2019 21:50

Foto: Pixabay / Ilustracija

Novinar: Adis Mujdanović

Policiji Brčko distrikta Bosne i Hercegovine danas je prijavljen nestanak starije muške osobe iz brčanske
mjesne zajednice Bukvik, saznaje Otisak.ba.

„Postupamo po prijavi“, kazao je kratko u izjavi za Otisak dr. Halid Emkić, šef Operativno-
komunikacijskog centra Policije.

Otisak.ba 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i 

Hercegovina

Doseg:

http://www.otisak.ba/bukvik-prijavljen-nestanak-st... 1 / 2

Otisak.ba 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i 

Hercegovina

Doseg: Indeks
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Potraga

Kako Otisak saznaje, muškarac je rano jutros izašao iz kuće rekavši da ide u šetnju, te mu se od tada gubi
svaki trag. Potraga za njim je obustavljena zbog mraka i bit će nastavljena sutra rano ujutro.

„Riječ je o Marku Joviću koji ima oko 70 godina. Pored rodbine i prijatelja koji učestvuju u potrazi, sve su
službe na terenu: Elektrodistribucija, Crveni krst, Gorska služba spašavanja, Klub terenaca 4×4, Policija“,
naveo je Otisku Neđo Mićić Tulija, predsjednik Ronilačko-spasilačkog kluba „Nemo“ koji također
učestvuje u potrazi.

„Pretraživali smo teren u blizini njegove kuće, pošto je čovjek srčani bolesnik i nije u stanju da ode
daleko“, dodao je Tulija.
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Radan Spasojević: U namjeri da montiraju izbore,
zakazali tajnu izbornu skupštinu PK BDBiH

Vlasnik brčanske firme „Obnova-B“ Radan Spasojević kazao je u izjavi za Otisak.ba da su u Privrednoj
komori Brčko distrikta Bosne i Hercegovine, u namjeri da montiraju izbore, zakazali tajnu izbornu
skupštinu.

Srijeda, 19/06/2019 15:57

Radan Spasojević (Foto: Otisak.ba / Arhiva)

Novinar: Dževad Turčalo
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Vlasnik brčanske firme „Obnova-B“ Radan Spasojević kazao je u izjavi za Otisak.ba da su u Privrednoj
komori Brčko distrikta Bosne i Hercegovine, u namjeri da montiraju izbore, zakazali tajnu izbornu
skupštinu.

„Protivno članu 9. Zakona o Privrednoj  komori BDBiH, zatim protivno članu 22. Statuta i članu 4.
Pravilnika o radu Skupštine Privredne komore BD, Predsjednik Komore i Predsjednik UO Komore Brčko,
kojima je istekao mandat prije 17  mjeseci, su na osnovu nezakonitih odluka UO PK BD koje su donijete
bez učešća predstavnika jednog cijelog konstitutivnog naroda, sazvali  3. redovnu sjednicu Skupštine PK
BD 24.01.2019. godine kojoj su ponudili iste nezakonite odluke na usvajanje i to: Odluku o kriterijima i
načinu provođenja izbora za nove članove Skupštine PK za naredni mandat od 24 mjeseca, Odluku o
produženju mandata Predsjednika i dva Potpredsjednika PK do registracije u Sudu mandata novog
rukovodstva PK, Odluku o poništenju Odluke Skupštine PK od 25.01.2016. godine, o načinu kooptiranja
članova u organe PK BDBiH, a zatim su sa svojim istomišljenicima iz ostalih organa upravljanja PK
suprotno članovima 3, 9, 10. i 17.  Zakona o PK BDBiH i članovima 7, 22, 24, 26 i 46. Statuta PK BD i
suprotno članovima  3, 4, 27, 28. i 29. Pravilnika o radu Skupštine PK BD, vodili kampanju tajnog
lobiranja od 90 dana do 25.04.2019. godine, kada su Pozivom pozvali i ujedno obavijestili ostale članove
Komore da 09.05.2019. godine dođu u Privrednu komoru od 09-15h i uzmu učešće u glasanju i tako
iskoriste pravo da biraju i budu birani u Skupštinu  i ostale organe upravljanja Privredne komore za sljedeći
mandatni period od 24 mjeseca“, naveo je on.

Pojasnio je da su Predsjednik Komore i Predsjednik UO takvim načinom rada skratili vrijeme izborne
kampanje članovima Komore sa 60 na 15 dana, čime su, kako je naveo, prekršili član 24. Statuta PK
BDBiH koji glasi: „Izbori za članove Skupštine raspisuju se najkasnije 60 dana prije isteka mandata
Skupštine Komore“.

„Zatim isti nisu prethodnoj Skupštini podnijeli izvještaj o svom radu niti finansijski izvještaj o potrošenih
preko 500.000,00 KM javnog Komorskog novca, a organizuju izbore i sazivaju novu izbornu Skupštinu da
sakriju i skinu odgovornost sa sebe, a da su u skladu sa Zakonom i ostalim aktima Komore koji obavezuju
na javnost rada svih organa upravljanja PK, podnosili redovne periodične i godišnje izvještaje o potrošnji
javnog komorskog novca i o svom štetnom radu u Komori, veliko je pitanje da li bi neko ponovo glasao  za
njihov izbor u organe PK BD, osim njih samih“, dodao je Spasojević, dalje navodeći:

„Dakle, poslije tako nezakonitih kriterija i izvršenih izbora, Predsjednik Komore je sazvao Izbornu
skupštinu PK 12.06.2019. godine koja je protivzakonito bila zatvorena za javnost, na kojoj je suprotno
članu 28. Pravilnika o radu Skupštine ponudio skupu na usvajanje neregularnu listu od 37 novih kandidata
za članove Skupštine, koja ne odgovara sastavu Skupštine propisano članom 3. Odluke Skupštine PK BD,
broj 108/14-1, od 17.06.2014. godine, koju je ta ilegalna Izborna skupština od 26 prisutnih privrednika
usvojila. Ovim nezakonitim izbornim gimnastikama Predsjednik Komore i Predsjednik UO sa još svojih 16
istomišljenika iz organa upravljanja Komorom, koji nezakonito upravljaju Komorom 17 mjeseci duže od
svojih mandata koji su zakonom limitirani na 24 mjeseca, su 12.06.2019. godine na toj navodnoj Izbornoj
skupštini, izabrali prvo sami sebe u Skupštinu, a potom u istoj Skupštini, po drugoj tački, predložili i digli
ruke za svoj izlazak iz Skupštine i izbor  ponovo sebe u nove organe upravljanja Privrednom komorom za
naredni  period od 24 mjeseca? Kakav usko diletanstki odnos Predsjednika Komore i svih prisutnih prema
Zakonu o Komori, Statutu i Pravilniku o radu Skupštne PK BDBiH, a bili su na početku upozoreni, da
odredbe Zakona i ostalih akata Komore obavezuju sve prisutne da se ponašaju u njihovom skladu.
Zaslijepljeni montiranim kriterijima po kojima su sami sebe ponovo izabrali u Skupštinu Komore, a potom
iz Skupštine opet sami sebe izabrali u organe upravljanja  Komorom, napravili su dodatne propuste čime su
sastav i broj  preostalih članova Skupštine sukobili i sa Odlukom Skupštine od 25.01.2016. godine i
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članom 12. Zakona o Privrednoj komori BDBiH, usljed čega je takva Skupština Komore ostala
nefunkcionalna i nezakonita, pri čemu su i sve odluke sa tog skupa protivpravne i ništavne.“

„Članovi Komore su privredna pravna lica, kojih je bilo preko 630 aktivnih članova,  do kada je Komora
iskreno štitila interese svojih članova i svih drugih privrednika u Distriktu, osipaju se svakodnevno iz
Privredne komore zato što Komora i ovo njeno isto rukovodstvo preko 10 godina ničim ne doprinisi  u
zaštiti interesa svojih članova i privrede uopšte, naprotiv  svjedok sam da rade protiv interesa članova
Komore jer su isti  rukovodioci Komore paralelno i istovremeno i rukovodioci u Udruženju poslodavaca
Brčko čiji članovi sebe nazivaju vlasnicima kapitala u Distriktu, zato je u Komori ostalo trenutno samo 83
člana i zato sve ovo, članovi Privredne komore kao i oni koji to nisu, trebaju da znaju radi svog boljeg
organizovanja u poslovnoj zajednici Distrikta. Naravno, kada rukovodioci nezakonito potroše preko
500.000,00 KM javnog novca PK BD bez odobrenja i saglasnosti najvišeg organa Skupštine PK BD, onda
oni nastoje po svaku cijenu da i dalje ostanu rukovodioci Komore u narednom periodu kako bi zataškali
sve svoje nezakonite radnje, pa je bilo i za očekivati da će Predsjednik Komore i Predsjednik UO PK BD 
sa svojim istomišljenicima i saučesnicima u nezakonitom radu pokušati, mimo Zakona i ostalih
podzakonskih akata u PK koji i postoje radi sprečavanja zloupotreba položaja, montirati izbore u
Privrednoj komori, o čemu će Osnovni i Apelacioni sud Brčko i Tužilaštvo Brčko distrikta BiH u
narednom periodu dati svoju posljednju riječ“, naveo je Spasojević.
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Vidovdanska trka 22. juna u Brčkom
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Radio televizija BN, Danas u Srpskoj - 18:00 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg: Indeks
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U Brodu počeli radovi na izgradnji obilaznice
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Radio televizija Republike Srpske, Srpska danas - 17:00 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i Hercegovina
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Rešić: RS je finansirala 90 % projekata u BiH

O
va

j d
ok

um
en

t s
lu

ži
 s

am
o 

za
 in

te
rn

u 
up

ot
re

bu
. R

ed
is

tri
bu

ci
ja

 i 
ko

pi
ra

nj
e 

be
z 

sa
gl

as
no

st
i v

la
sn

ik
a 

au
to

rs
ki

h 
pr

av
a 

su
 z

ab
ra

nj
en

i!

Radio televizija Republike Srpske, Srpska danas - 17:00 19.06.2019 
srijedaDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg: Indeks

Trajanje: 01:00

( )pogledaj

20

https://clipping.parametar.ba/v3.0/media/html/view?filePath=2019/06/19/58941a80-782b-4316-9da4-222f31572889&language=bs&topicGroupId=c987b093-34ce-33ac-8827-6b6ba2c55577&showHighlights=true&purpose=2&iT=6c9b2fe7-b4ee-4b7f-97b6-bc6db14df222&iT=af0e2a46-5145-4a94-9efb-6025e0330cbd&iT=08e74942-ffe4-476f-a2e5-6e40a8c86f63&iT=79daf1f7-bced-4ef3-b6bd-b5f18e5e7704


O
va

j d
ok

um
en

t s
lu

ži
 s

am
o 

za
 in

te
rn

u 
up

ot
re

bu
. R

ed
is

tri
bu

ci
ja

 i 
ko

pi
ra

nj
e 

be
z 

sa
gl

as
no

st
i v

la
sn

ik
a 

au
to

rs
ki

h 
pr

av
a 

su
 z

ab
ra

nj
en

i!

За разлику од остатка БиХ у Брчком тренд раста
броја ученика који уписују основну школу

Иако је недавно објављена вијест да се у Унско – Санском кантону од наредне школске године
затвара чак 39 школа, у Брчко дистритку нема тих проблема, напротив.

Ситуација је далеко повољнија истиче шеф Одјељења за образовање Сенад Османовић, јер чак
постоји тренд раста дјеце која уписују основну школу.

„Када ријеч у ситуацији у Брчко дистритку, нарочито у основним школама, она је далеко повољнија
него у остатку БиХ. Већ двије године ми уписујемо премо 700 првачића, што је благо повећање у
односу на претходних седам до осам година“, нагласио је Османовић.

Разлози за то могу бити вишеструки и тешко их је утврдити.

Један од њих би, истиче Османовић, могао бити бољи стандард живота, који смањује исељавање
становништва на овом подручју, па самим тим има и више дјеце.

У Брчком има само неколико одјељења, највише у подручним школама, која имају мањи број
ученика, али се и ту поштују сви предвиђени педагошки стандарди.
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Када су у питању наставни кадрови,  иако постоји повећање броја ученика, број наставника ће
остати исти, јер су тренутни капацитети довољни да се покрије сав предвиђени фонд часова.
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Влада дистрикта: На помолу рјешење за
превазилажење несугласица са адвокатима

Влада Брчко дистрикта je на 73. ванредној сједници дала сагласност на измјену и допуну Статута
Развојно-гарантног фонда као и на Нацрт правилника о надлежностима, правима и обавезама
запослених у Јединици за имплементацију пројеката који се финансирају из међународних фондова
у Развојно-гарантном фонду Брчко дистрикта БиХ, Нацрт правилника о унутрашњој организацији и
систематизацији радних мјеста и Нацрт правилника о запошљавању Развојно-гарантног фонда
Брчко дистрикта.

„Влада и Скупштина су се у својој општој политици опредијелиле да идемо у правцу формирања
јединице за имплементацију међународних пројеката будући да је у протеклом периоду евидентно
да смо на плану обезбјеђивања донаторских средстава грантова успјели да завршимо неколико
пројеката у овој локалној заједници као и да су могућности, када су у питању извори финансирања
од стране донатора, недовољно искоришћени од стране Брчког“, рекао је градоначелник Милић.

Он је навео да су до сада међународни пројекти реализовани на начин да је Брчко дистрикт БиХ био
укључен у јединице за имплементацију ентитета.

„Један од услова да би се у Брчком реализовао велики пројекат Свјетске банке Ревитализација
пловног пута ријеке Саве, чије су припреме у току, као и низ других потпројеката, јесте да Брчко
формира своју јединицу. Новина је, када је у питању рад ове јединице, увођење варијабилних
накнада или додатака на плату, које ће стимулисати запослене да се активно укључе у прикупљање
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донаторских средстава према развојним плановима града, а с друге стране предвиђено је да ће се
након двије године сагледати потреба постојања те јединице, односно остаје могућност да јединица,
уколико не оправда очекивања, буде угашена“, појаснио је Милић.

Као одговор на проблеме у функционисању правосуђа, а у контексту обуставе рада адвоката из
адвокатских комора Републике Српске и Федерације БиХ пред институцијама Брчко дистрикта БиХ
данас је на сједници Владе представљена Информација о раду правосуђа Брчко дистрикта.

„Представник Правосудне комисије изнио је податке о броју рочишта која су одгођена због
немогућности обезбјеђивања правне помоћи у судским поступцима. Податак је да је преко 200
рочишта до сада у таквом статусу, што је нарочито критично јер постоји обавезна одбрана, а њу није
могуће обезбиједити. Наравно да обустава рада није начин да се рјешавају нека отворена питања,
али смо ми данас покушали да одговоримо на овај проблем и да кренемо у правцу његовог
рјешавања“, истакао је Милић.

Градоначелник је нагласио да је закључком Владе декларисана намјера да се кроз доношење
посебног правилника на основу Закона о фискализацији крене у процедуру утврђивања дјелатности
које би могле бити додатно изузете из процеса фискализације.

„У овом моменту најчешће се помиње адвокатска дјелатност. Да ли ћемо ми у процесу доношења
овог правилника обухватити и неке друге дјелатности ствар је наше процјене и анализе искустава
која ћемо имати у међувремену у процесу фискализације. Напомињем да разлози за евентуални
изузетак адвокатске дјелатности из процеса фискализације нису социјалне природе. Постоји
потреба и за таквим изузецима, али се овдје ради о разлозима повјерљивости, која би се нарушила
између клијената и адвоката. Ми смо данас декларисали своје опредјељење да, у случају да буде
донесен такав правилник, Дирекција за финансије, односно Пореска управа мора обезбиједити
адекватан супститут за фискализацију који ће се тицати ефикасне контроле готовинског плаћања“,
појаснио је Милић.

Он је закључио да је Влада на овај начин показала жељу да покуша доћи до договора са члановима
адвокатских комора.

„Надам се да ћемо и са њихове стране имати разумијевања и да ће у току поступка процедуре
доношења правилника адвокатске коморе размотрити став Владе и евентуално смањити интензитет
обуставе рада на простору Брчко дистрикта БиХ како бисмо показали спремност да идемо у правцу
договора и омогућили ангажман адвоката у оним судским поступцима гдје је то неопходно“, додао
је Милић.
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Амбасадорка Индонезије у посјети Брчко дистрикту

У службеној посјети Брчко дистрикту БиХ данас је боравила Њ. е. амбасадорка Индонезије у Босни
и Херцеговини Amelia Achmad Yani заједно са групом привредника из Индонезије. У Градској
вијећници састала се са градоначелником Брчко дистрикта БиХ Синишом Милићем и директором
Бизнис форума Брчко дистрикта БиХ Дамиром Булчевићем.
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Овим сусретом настављена је сарадња која је раније започета на брчанском Бизнис форуму, а
разговарано је о даљим корацима за њено унапређење у областима привреде, културе, туризма,
образовања и економских односа.

„Данашња посјета је резултат првог Бизнис форума која јасно указује, поред побољшаног бизнис
нетвортинга, да смо у свијету успјели приказати Брчко дистрикт БиХ као квалитетну пословну
средину. Већ су остварени контакти између брчанске пословне заједнице и привредника из
Индонезије“, нагласио је директор Бизнис форума Дамир Булчевић.

Амбасадорка Индонезије изразила је жељу да се овај вид сарадње и конкретизује братимљењем
Брчког и града Магеланга у Индонезији, чиме би и институционално били реализовани закључци
данашњег састанка.
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Након састанка у Градској вијећници делегација из Индонезије посјетила Јавно предузеће „Лука
Брчко“ и Фабрику за производњу јестивог уља „Бимал“.
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Skupština usvojila rebalansirani budžet Brčko Distrikta
BiH za 2019. godinu u iznosu od 248 miliona KM

Današnjim usvajanjem rebalansiranog budžeta Brčko Distrikta BiH za 2019. godinu u ukupnom  iznosu od
248 miliona KM završena je 50. redovna sjednica Skupštine Brčko Distrikta. U odnosu na budžet usvojen
koncem marta ove godine, ovo je povećanje za 18,5 miliona KM.

Esed Kadrić, predsjednik brčanskog Parlamenta naglasio je da je u strukturi rebalansiranog budžeta Brčko
Distrikta vođeno računa da se pomogne u svim onim javnim segmentima društvenog života gdje je to
neophodno.

On je na komentare opozicije o povećanju poslaničkih plata kazao da su poslaničke plate u odnosu na
druge državne službenike i namještenike u mandatskom periodu negdje na 20. mjestu i da je ovoj potez
samo ispravljanje nekih grešaka iz prošlosti.
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Nakon okončanja 50-og zasijedanja Skupština Brčko Distrikta BiH danas započinje svoju 51. redovnu
sjednicu.

Dnevnim redom predviđeno je 10 tačaka od kojih se izdavajaju Nacrt Zakona  o izvršenju budžeta za 2019.
godinu i usvajanje Zakona o likvidacionom postupku. Predviđeno je i usvajanje odluke o javnom interesu
vezane za put u MZ Bijela, kao i razmatranje Izvještaja o radu JP „Komunalno“ Brčko i Osnovnog suda
Brčko Distrikta.

Skupština će razmatrati i informacije o stečajnom postupku vezanom za DD „Novi Bimeks“ i
Organizacioni plan u Vladi Brčko Distrikta.
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Policija BD: Obustava saobraćaja povodom
“Vidovdanske trke”

Na osnovu zakonskih ovlaštenja, a u povodu održavanja sportske manifestacije na cesti, (trdicionalna
„Vidovdanska trka 2019“), uz pismenu saglasnost Odjeljenja za javne poslove Vlade Brčko distrikta BiH,
Policija Brčko distrikta BiH donijela je Rješenje kojim se odobrava obustavljanje saobraćaja u gradu
Brčko, dana 22.06.2019. godine, u vremenu od 18,00 – 21,00 sat, ulicama gdje se odvija trka.

Navedenog dana, u vremenu obustave saobraćaja, kao alternativni putni pravac za saobraćaj  na putu
Bijeljina-Brčko i Brčko-Bijeljina, u oba smjera, će se odvijati od AD „Bosnaplod“ Brčko, putnom
komunikacijom koja prolazi kroz JP „Luka“ Brčko –  carinskim terminalom do graničnog prelaza „Most“ i
do zgrade Privredne banke Sarajevo u naselju „Kolobara“.

Preusmjeravanje, obustava i regulisanje saobraćaja će biti vršeno uz upute i regulisanje od strane
organizatora trke i pripadnika Policije Brčko distrikta BiH.

Obzirom da je došlo do izmjene trase trke u odnosu na prethodne godine, posebno ističemo da će se vršiti
potpuna obustava saobraćaja na saobraćajnicama u užem dijelu grada, te da će dolaziti i do potpune
obustave saobraćaja na regionalnim putevima, kao i na magistralnom putu M14.1 Lončari-Brčko-Bijeljina.

Ovim putem sugerišemo svim građanima-učesnicima u saobraćaju, da svoje aktivnosti, odnosno vožnju
vozila u gradu, prilagode navedenom vremenu i obustavama, te da se pridržavaju uputa organizatora i
pripadnika Policije, kako ne bi dolazilo do nepotrebnih gužvi i zastoja u saobraćaju.
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AMBICIOZNI PLANOVI ZA IZGRADNJU MREŽE AUTOPUTEVA U REPUBLICI SRPSKOJ

Kilometri mereni miliiarđama evra

MILKICA mtOJEVIC

Do 2030. godine
Srpska de imati mrežu

autoputeva u dužini
od 420 kilometara,
najavio je nedavno
ministar saobraćaja
RS Neđo Trninić, a

upućeni tvrde da su

to realne prognoze.
Da nisu u pitanju samo

prazne priče, pokazalo se
prošlog ponedeljka kada je
počela izgradnja prvih ki-
lometara autoputa na Ko-
ridoru pet ce, na delu kroz
Republiku Srpsku. Pitanje

je međutim, kako za samo
11 godina stid zadatu cifru i
koliko će to koštati u - sto-
tinama miliona evra.

Za započetu deonicu Ko
ridora, kako navode u pre
duzeću "Autoputevi RS”, no

vac je obezbeden. Planska i
projektna dokumentacija je
izrađena i podeljena je u tri
lota: Odžak - Vukosavlje u

dužini od 6,23 kilometra,
Vukosavlje

-

johovac u du-
žini od 29.70 kilometara i
johovac - Doboj jug u dužini
od 10,65 kilometara.

- Prvih 5,6 kilometara tog

autoputa na pravcu Johovac
- Rudanka biće finansirano
kreditom F.vropske banke

za obnovu i razvoj i koštace
oko 63 miliona evra. U tu

cenu ulazi i izgradnja dve
petlje - pojasnila je portpa-
rolka “Autoputeva RS” Do

brila Majstorović Izvođač
radova na ovoj deonici je
Konzorcijum „Integral inže-

njering“ laktaši i GD „Granit

Skoplje”.
Ovo je, ipak, samo prvi

korak u ostvarivanju ambici-
oznih planova za povezivanje

Prijedora, Banjaluke, Doboja

i nekoliko drugih gradova u

RS. mrežom autoputeva, sa

Sarajevom, Beogradom i pre
ko Koridora pet ce jadran

skom obalom i centralnom
Evropom. Ipak. do vremena

kada če se iz Prijedora ili

Novog Grada za nekoliko sati

autoputem stici do Beograda,

još će mnogo vode prote-
ći Savom, na kojoj, između
ostalog, treba da se izgrade
dva mosta, da bi mreža au-

toputeva kroz Srpsku bila

poptimo funkcionalna.
Do kraja leta će. po naj-

optimističnijem scenariju.

početi gradnja mosta na Savi
kod Gradiške, koji će povezi
vati BiH i Hrvatsku. Na kraju

trase autoputa Banjaluka

Gradiška, već je sagrađen
savremeni carinski terminal
i granični preiaz.

Kako kažu u ‘Autopute-

vima RS”, za most na Rači,

koji će povezivati RS i Srbiju,
kamen temeljac bi mogao
biti postavljen do kraja leta.
Izgradnja autoputa koji će

preko Brčkog, Bijeijine i Rače,

RS povezivati saBeogradom,

jedan je ođ prioriteta za RS.
Posleđnjih meseci vode

se intenzivni pregovori izme-

đu Republike Srbije, Turske
i BiH i oko izgradnje trase

autoputa Beograd Sarajevo,

s obzirom na to da je Turska

ponudila kreditna sredstva

za realizaciju
izgradnje au-
toputa

-

kažu u

“Autoputevima
RS”.

Uz ove autopu-
"

tevc u planu je i izgrdnja

autoputa Banjaluka Prije

dor Novi Grad, te autoputa
Banjaluka - Mliništa. Sve u

svemu, koji god da je proje
kat u pitanju, ključ je, najče-
šće u obezbedenju novca za

izgradnju. Ako se zna da je u

planu vise od 300 kilometara

autoputeva, da valja obezbe-
diti , kao se procenjuje više

od dve milijarde evra.

Kada je u pitanju autoput
Banjaluka Prijedor - Novi

Grad, krajem prošle godine,
Republika Srpska je dobila

prvi ugovor o koncesiji za

projektovanje
i izgradnju au

toputa deonicc

I od Banjaluke do

l_� • Prijedora. Ugo
vor je potpisan sa

kineskom kompanijom

,China Shandong Interna

lional Economic & Technical
Cooperation Group Ltd“. a

kineski partner ima đvie go
line da obezbedi finansijska
»redstva i uradi plansku do

kumentaciju i glavni projekat

autoputa na pomenutoj dio
nici, dok Republika Srpska,

sa svoje strane, ima obavezu
da u istom periodu resi imo

rinsko-pravna pitanja na

predviđenoj trasi - objaš

ijavaju u 'Autoput evima ’ RS.
Po okončanju ove faze, kreće
izgradnja 42 kilometra duge

BOLJI OD FEDERACIJE BIH

U Federaciji BiH izgrađeno 102, u RepubliciSrpskoj 105 kilo-
metara autoputa. U Federaciji mrežu autoputova čine tri

nepovezana dela Koridora Pet ce, B|ača-Medugorje, Tarčin-
Zenica, te Svilaj-Odžak. U Reoublici Srpskoj su autoputevi
povezani i njima se može putovati na relaciji Banjaluka -
Gradiška i Banjaluka - Doboj Iu Federaciji BiH priznaju da je
ufiS izgradnja autoputova mnogo bolje strateški osmišljena,
dok suu F KH deonice iscepkaneKada se povežedeo Koridora
Pet ce od Doboja do Zenice, Banjaluka i Gradiška te autopu-
tem biti povezane i sa Sarajevom

KINEZI U IGRI

ZA IZGRADNJU DVA

AUTOPUTA KROZ

SRPSKU UKUPNE

VREDNOSTI OD OKO

k 900 MILIONA .
� EVRA �

■MMWHBMBMi|Bj||j|klfcfcj£jjtai�to��

mm imu, imun >i������M������BfflM|B|MBM|��MMM�BM��MMM8lli�r
JADRANA I

EVROPE - ZVUĆJ
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saobraćajnice. Koncesionar
se obavezao da će izgraditi,
održavati i koristiti autoput
Banjaluka Prijedor u na

rednih 30 godina, a vrednost

ugovora procenjena je na 297

miliona evra.
Kinezi su u igri i za au

toput Banjaluka Mliništa,
koji će biti nastavak već iz

građenog E 661 Gradiška
Banjaluka.

Zainteresovana je kine

ska kompanija „Sinohidro",
koja je ranije dostavila sa
moinicijativnu ponudu za
realizaciju ovog projekta.
Posle niza razgovora o daljim
koracima, kineski partner
je pripremio određeni nivo

projektne i studijske doku

mentacije, posle čega je došlo
i do parafiranja komerci-
jalnog ugovora, u nameri

da se za realizaciju projekta

obezbedi povoljan kredit
ni aranžman sa kineskom
„Eksim bankom“ navode
u “Autoputevima RS” Tvrde
da kredit još nije odobren,
jer je kineska banka, već

nekoliko godina, čeka pismo
podrške od Saveta ministara

BiH. Prema ranijim pisanji-
ma medija, izgradnja ovog

autoputa koštaće oko 600

miliona evra.

Što se tiče Koridora Pet

ce kroz RS, za preostalih 40

kilometara autoputa na još

se traže izvor finansiranja

putem više različitih modela.
Za sada je Evropska inve

sticiona banka E1B iskazala

je interesovanje za kredit
no finansiranje deonice od
petlje „Johovac “ do petlje
„Podnovlje” u dužini od 14

kilometara.

Planirano je da deonica
Rudanka Putnikovo brdo
bude finansirana kreditnim
sredstvima Evropske banke

za obnovu i razvoj EBRD, a

postoji i mogućnost dobijanja

granta iz Investicionog okvira
za Zapadni Balkan, kojim bi se

pokrilo 20 odsto kredita. ■
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LEJLA REŠIĆ

Želimo

reforme,
ali nemamo

podršku s
nivoa BiH

BANJALUKA - Ministarka

uprave i lokalne samouprave
RS Lejla Rešić rekla je da RS

već radi i želi da nastavi s refor-

mama javne uprave, ali da, na-

žalost, nema finansijsku

podršku Fonda za reformu ja-
vne uprave na nivou BiH, koji
se pretvorio u servis određenih

ljudi i birokratsko tijelo koje

servisira nereformske stvari.
Rešićeva je juće u Banjaluci

podsjetila da je taj fond formal-

no prestao s radom krajem
2017. godine.

"On raspolaže određenim

sredstvima, ali od 2014. godine
nije podržavao projekte Srpske,
iako smo to tražili. Sami smo fi-

nansirali 90 odsto projekata. Fi-

nansirao je obuke na

računarima i kurs iz engleskog

jezika. Za nas takvi projekti nisu

reformski", ocijenila je Rešićeva

govoreći o Programu razvoja ja-

vne uprave za period 2019-

2023. godine.
Istakla je da su RS i resorno

ministarstvo na planu reforme

javne uprave samostalno uradili

više zakona i projekata nego svi
ostali nivoi vlasti u BiH, te po-
novila da za većinu svojih refor-

mskih projekata nisu dobili

podršku Fonda.

"Naš prijedlog je da Fond

postoji i da participiramo, ali da

definišemo koliki procenat
sredstava ide u Srpsku, koja ima

svoje programe i mjere na osno-

vu kojih na transparentan način

treba da povlači novac iz tog

fonda, a ne da zavisimo od Fe-

deracije BiH, nivoa BiH, Brčko

distrikta... Ovakav način rada

nema smisla”, navela je Re-

šićeva. (Srna)

KAŽE DA FOND
ZA REFORMU JAVNE
UPRAVE NA NIVOU

BiH OD 2014. NIJE
PODRŽAVAO
PROJEKTE RS
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RS DONIO ZAKON 0 STEČAJU, FBIH JOŠ ČEKA

TRAJANJE STEČAJNOG POSTUPKA SKRAĆENO S 54 NA

13 MJESECI, SAČUVANO GOTOVO 600 RADNIH MJESTA

Skupština Distrikta Brčko BiH

usvojila je nedavno prijedlo-

ge Zakona o stečaju i Zakona

o likvidacijskom postupku u
prvom čitanju.

Restrukturiranje poduzeća
Nakon očekivanog usvajanja za-

kona u drugom čitanju i objave

u Službenom glasniku Distrikta

Brčko Bil I, oba zakona naći će

se u primjeni. U ožujku 2016.

godine donesen je novi Zakon

o stečaju u Republici Srpskoj,

nakon čega je trajanje stečajnog

postupka skraćeno s 54 na 13

mjeseci. Zahvaljujući mogućno-

sti restrukturiranja poslovnih
subjekata, sačuvano je gotovo
600 radnih mjesta, a broj riješe-

nih predmeta porastao je za 329

posto. Zakoni u Distriktu Brčko i

Republici Srpskoj su harmonizi-

rani. Isti zakoni su pripremljeni
i za Federaciju BiH, ali na njiho-

vo usvajanje se još čeka. “Zakoni

usvojeni u Distriktu Brčko i

Republici Srpskoj oslanjaju se

na europske regulative pa bi isti

princip trebao biti primijenjen

u Federaciji BiH”, izjavio je ste-

čajni i likvidacijski sudac Hakija
Zajmović, dodajući da zbog

neusvajanja novog zakona o
stečaju u Federaciji BiH najviše

ispaštaju radnici.

Novi zakon o stečaju u Federa-

ciji BiH maksimalno bi trebao

zaštititi prava radnika, urediti

predstečajne i stečajne postup-
ke, omogućiti reorganizaciju

stečajnog dužnika, urediti me-
đunarodni stečaj i doprinijeti

kreiranju pozitivne investicijske

klime. 0 tome je ranije govorio

i ministar pravosuđa Federacije

BiHMato Jozić.

Potraživanja radnika
“Izmjene, između ostaloga,

propisuju da se u viši isplatni
red svrstavaju sva potraživanja

radnika i prijašnjih dužnikovih
radnika nastala do dana otvara-
nja stečajnoga postupka iz rad-

nog odnosa u ukupnom bruto
iznosu, otpremnine do iznosa
propisanoga zakonom, odnosne

kolektivnim ugovorom i potra-
živanja po osnovi naknade štete

pretrpljene zbog ozljede na radu

ili profesionalne bolesti. Na

taj način potraživanja radnika

nisu ograničena ni visinom ni
vremenski”, rekao je ministar

pravosuđa Federacije BiH

Mato Jozić. Tehničku podršku

pripremi novih zakona o stečaju

i likvidacijskom postupku pruža
IFC, članica Grupacije Svjetske

banke, uz pomoć Veleposlan-

stva Švicarske u BiH.

Mnoga poduzeća u Federaciji

BiH, ali i radnici, spašena su od

blokada, propasti i prijetnji da

ostanu bez prava upravo pokre-

tanjem stečajnog postupka. Iako

je u javnosti prezentirano kako

je stečaj u pojedinim slučajevi-

ma propast poduzeća, nije tako,

on je u mnogim slučajevima

jedino rješenje nagomilanih

problema koji traju godinama.
(Fena) •
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